

2021 年第二届土木工程与清洁能源国际学术会议 (ICCECE2021)

2021 2nd International Conference on Civil Engineering and Clean Energy-www.yaseen.org.cn

24-26 September, 2021 Nanchang·Jiangxi·China

会议通知

各参会学者、研究人员与相关机构单位:

由雅森学术会议主办的 2020 年第一届土木工程与清洁能源国际学术会议已于 2020 年 9 月在线举行, 并顺利完成出版和 Ei 检索, 在此基础上, 2021 年第二届土木工程与清洁能源国际学术会议将于 2021 年 9 月 24-26 日在江西省南昌市南昌理工学院盛大开幕, 本次会议由雅森学术会议主办, 旨在为土木工程与清洁能源领域内的学者、研究人员和从业者提供一个面对面交流和分享相关领域前沿发展的国际性学术互融平台。

大会诚邀国内外高校、科研机构、各专家学者、企业界人士及其他相关从业人员参会交流。期盼您的拨冗出席!

一、大会信息

会议时间: 2021 年 9 月 24-26 日

会议地点: 江西省南昌市

二、组织机构

主承办单位

雅森学术会议 (Yaseen Academy)

会议委员会

Prof. Dr. Ma Tianshou, 西南石油大学石油与天然气工程学院, 油气藏地质及开发工程国家重点实验室, 中国

Prof. Tingrui Liu, 山东科技大学机电工程学院教授, 中国

Dr. Saad Ahmed Javed, 南京信息工程大学, 中国

Dr. Yanbin Wang, 南京航空航天大学, 中国

Dr. Fanlong Zhang, 广东工业大学计算机学院, 中国

Assoc. Prof. Jiu Liu, 哈尔滨工程大学人文社会科学学院, 中国

Dr. Vijay kumar, Faculty of Engineering & Technology in Manav Rachna International Institute of Research & Studies (Formally Manav Rachna International University), Faridabad, 印度

Dr. Elisa Marrasso, University of Sannio, Benevento, 意大利

Dr. Maryam EL MAROUANI, Department of chemistry, Hafr Al Batin University, 沙特阿拉伯

Dr. Raghavendra Yadav, Thapathali Campus, Tribhuvan University, 尼泊尔

Dr. Zul-Atfi Ismail, School of Environmental Engineering, University Malaysia 马来西亚

Dr. Poonam Rana, Krishna Institute of Engineering and Technology, Ghaziabad, 印度

Dr. Sandeep Bhongade, Department of Electrical Engineering, Shri G.S. Institute of Technology & Science, Indore (M.P), 印度

Dr. Vijayan Gurumurthy Iyer, Entrepreneurship Development Institute of India, 印度

Dr. Subhan Ahmad, Department of Civil Engineering, Aligarh Muslim University, Aligarh, 印度

Dr. Sudip Basack, Department of Civil Engineering, Elite College of Engineering, MAKA University of Technology, Kolkata, 印度

三、大会研讨主题

能源的产生 转换 保护 利用 储存 传输 系统 技术 管理 可持续性 能源使用的影响 能源政策的研究	可再生能源 化石能源 核能 生物燃料和替代品 碳捕集与存储 能源系统 智能能源系统 能源可持续性 能源废物管理和环境系统 混合/联合/集成能源系统 清洁能源技术 内燃机技术进展 能源战略和能源政策 <u>及其他相关领域</u>
---	--

四、论文发表与投稿指南

注册费用:

个人参会	1000 元/人
团体参会 (3 人以上)	800 元/人

注: 以上费用均含税, 提供增值税普通发票, 发票类型“电子发票/纸质发票”二选一, 发票项目“版面费/会议费/注册费”三选一。

发表形式: SCI/EI 期刊

征集相关领域优秀论文, 推荐至 SCI/EI 期刊发表, 发表周期和出版费用根据具体期刊请咨询微信客服。

期刊 1: 能源工程 Energy Engineering (Ei 检索, Online ISSN: 1546-0118; Print ISSN: 0199-8595)

收录数据库: Ei Compendex/WorldCat/Scopus, 检索类型为期刊论文 JA

期刊 2: 能源系统的人工智能 (SCI 4 区, IF1.305)

期刊 3: 可再生能源和存储系统 (SCI 4 区, IF1.305)

投稿指南

模板下载：请至大会官网下载论文模板或联系微信客服

投稿通道：请通过雅森学术会议稿件管理系统（www.yasen.org.cn）进行在线投稿

稿件语言：全英文

重复率：作者可自行通过 Crosscheck, Turnitin 或其他英文查重体统进行自费查重，重复率不得超过 20%，由重复率超出而引起的拒稿将由作者自行担责，涉嫌抄袭的稿件将被拒绝出版，并作告知说明。

委托收费说明

本次会议由武汉雅森传媒有限公司主办，并委托其代收本次会议的注册费和开具发票。

注：注册成功后不接受退款，请您悉知和理解。

五、大会议程

日期	时间	大会环节
2021 年 9 月 24 日	13:00-18:00	签到注册
	18:00-20:00	晚餐
2021 年 9 月 25 日	9:00-9:30	开幕式、致辞发言
	9:30-12:00	主题报告
	12:00-14:00	午餐
	14:00-18:00	主题报告&口头报告
	18:00-20:00	晚宴
2021 年 9 月 26 日	9:00-12:00	学术考察活动

大会秘书处

邮箱：iccece@yaseen.org.cn

手机：+86-17762404684

QQ：2732210578

微信：17762404684



（大会秘书处微信）

2021 年第二届土木工程与清洁能源国际学术会议(ICCECE2021)

雅森学术会议（代章）

2021 年 7 月 12 日



2021 年第二届土木工程与清洁能源国际学术会议 (ICCECE2021)

2021 2nd International Conference on Civil Engineering and Clean Energy-www.yaseen.org.cn

24-26 September, 2021 Nanchang·Jiangxi·China

Invitation

To whom it may concern:

2021 International Conference on Civil Engineering and Clean Energy will be held during 24-26 September, 2021 at Nanchang Institute of Technology, Nanchang, Jiangxi, China. The Conference looks for significant contributions to all major fields of Civil Engineering and Clean Energy in theoretical and practical aspects. The aim of the conference is to provide a platform to the researchers and practitioners from both academia as well as industry to meet and share cutting-edge development in the field. We sincerely invite you to join this grand meeting and looking forward for your participation!

1. Conference Information

Time: 24-26 September, 2021

Venue: Nanchang, Jiangxi, China

2. Conference Organizing Committee

Organizer

Yaseen Academy

CONFERENCE COMMITTEE MEMBERS

Prof. Dr. Ma Tianshou, State Key Lab. of Oil & Gas Reservoir Geology and Exploitation, Southwest Petroleum University, China

Prof. Tingrui Liu, Professor, College of Mechanical & Electronic Engineering, Shandong University of Science & Technology, Qingdao, China

Dr. Saad Ahmed Javed, Nanjing University of Information Science and Technology, Nanjing, China

Dr. Yanbin Wang, Nanjing University of Aeronautics and Astronautics, Nanjing, China

Dr. Vijay kumar, Faculty of Engineering & Technology in Manav Rachna International Institute of Research & Studies (Formally Manav Rachna International University), Faridabad, India

Dr. Elisa Marrasso, University of Sannio, Benevento, Italy

Dr. Maryam EL MAROUANI, Department of chemistry, Hafr Al Batin University, Saudi Arabia

Dr. Raghavendra Yadav, Thapathali Campus, Tribhuvan University, Nepal

Dr. Fanlong Zhang, School of Computer, GuangDong University of Technology, China

Dr. Zul-Atfi Ismail, School of Environmental Engineering, Universiti Malaysia Perlis, Malaysia

Dr. Poonam Rana, Krishna Institute of Engineering and Technology, Ghaziabad, India

Dr. Sandeep Bhongade, Department of Electrical Engineering, Shri G.S. Institute of Technology & Science, Indore (M.P), India

Dr. Vijayan Gurusurthy Iyer, Entrepreneurship Development Institute of India, India

Dr. Subhan Ahmad, Department of Civil Engineering, Aligarh Muslim University, Aligarh, India

Dr. Sudip Basack, Department of Civil Engineering, Elite College of Engineering, MAKA University of Technology, Kolkata, India

Assoc. Prof. Jiu Liu, College of Humanities and Social Sciences, Harbin Engineering University, Harbin, China

3. Call For Papers

The conference calls for submission including but not limited to following research areas:

<p>energy generation, conversion, conservation, utilization, storage, transmission, system, technologies, management, sustainability.</p>	<p>Renewable Fossil Nuclear energy Biofuels and alternatives Carbon capture and storage Energy generation, conversion, conservation, storage and management Energy systems Smart energy system Energy sustainability, energy waste management, and environmental systems Hybrid/combined integrated energy systems Clean energy technologies Advances on combustion engine technologies Energy strategy and energy policy <u>And other related areas</u></p>
---	--

4. Publication

REGISTRATION

Listener Registration fee	160USD/person
Group Listeners Registration more than 3 person	130USD/person

Ei/SCI Journal

Excellent papers will be selected and recommended to Ei/SCI journal for publication, and the detailed APC will be evaluated according to the particular journal.

PUBLICATION:Energy Engineering(Online ISSN: 1546-0118; Print ISSN: 0199-8595)

Databases:Ei Compendex/Scopus/WorldCat

Submission Guide

Template: Please download the template in the official website or contact editor

Submit online: www.yasen.org.cn

Language: The full paper should be written in English

Plagiarism: Plagiarism is prohibited and the author will bear all the consequences. All papers will be checked by CrossCheck before submitted for publication, papers that fail the duplicate check will not be published.

5. Programs

Date	Time	Schedule
Sep. 24, 2021	13:00-18:00	Registration and check-in
	18:00-20:00	Dinner
Sep. 25, 2021	9:00-9:30	Opening Ceremony
	9:30-12:00	Keynote speeches
	12:00-14:00	Lunch
	14:00-18:00	Keynote/Oral speeches
Sep. 26, 2021	18:00-20:00	Dinner
	9:00-12:00	Academic Visit

Contact & Inquiry

Email: iccece@yaseen.org.cn

Tel: +86-17762404684

QQ: 2732210578

WeChat: 17762404684



(WeChat)

